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Enkel fråga till Jan Idehed 
 

Från brämhultsvägen 34 hela vägen ner till centrum är det en avsaknad av belysning på gång- 

och cykelvägar . När man cyklar/går från brämhultsvägen ner på vedensgatan, hela vägen till 

Engelbrektsskolan, finns det inte heller någon som helst belysning på gång- och cykelvägar. 

 

Det enda som lyser upp emellanåt, är den biltrafik som kör längs nämnda gator. Avsaknad av 

belysning på gång- och cykelvägar gör det svårt vid vinterväglag. 

 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor till Jan Idehed (C): 

 

1. Varför finns det ingen belysning på gång-och cykelvägar, på ovan nämnda gator, och när 

kommer detta att åtgärdas? 

2. Den 3/12 var det vinterväglag i Borås. Varför grusades bara cykelbanan och inte både gång-

och cykelvägar? 

3. Snöröjningen och grusningen av gång-och cykelvägar, gäller detta bara cykelbanor? 

 

Anna Christensen (M) 
 
 


